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استاندار فارس:

درگاه ویژه سرمایهگذاریهای حوزه گردشگری ایجاد شود
استاندار فارس بر ایجاد پنجره واحدی برای سرمایهگذاریهای حوزه گردشگری تاکید کرد و افزود: آمادگی داریم که از صندوق آبادانی و پیشرفت استان

نیز اعتباری جداگانه برای توسعه گردشگری در نظر گرفته شود.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، محمدهادی ایمانیه در دیدار با معاون وزیر میراث فرهنگی با بیان اینکه به تایید وزیر میراث فرهنگی،
فارس استان اول میراث فرهنگی کشور است، اظهار داشت: آمادگی خوبی در استان برای بهرهمندی از این ظرفیت وجود دارد.

وی با اشاره به فرمایش مقام معظم رهبری مبنی بر اینکه گردشگری میتواند استان فارس را بدون نیاز به هیچ امر دیگری اداره کند، گفت: گردشگری
اولویت نخست استان فارس است؛ چون صنعتی پاک و اشتغالزا است و میتواند دانشبنیان نیز باشد و با هزینه بسیار کم دستاورد بالا داشته باشد.
استاندار فارس با اشاره به هزینههای راهاندازی صنایع مختلف افزود: در گردشگری یک صدم هزینه شود ۱۰ برابر اشتغال ایجاد میکند و در هر ۴ عرصه

گردشگری ظرفیت در استان فارس وجود دارد.
دکتر ایمانیه با اشاره به وجود امامزادگان واجب التعظیم در این استان و وجود ۱۵۰۰ بقعه متبرکه بیان کرد: در جای جای استان و هر شهرستانی نیز یک

زیارتگاه و امامزاده وجود دارد.
وی با بیان اینکه از نظر طبیعی و تاریخی جاذبههای زیادی در استان فارس وجود دارد، گفت: آثار تاریخی شهرستان رستم از تخت جمشید قدیمیتر

است.
استاندار فارس ادامه داد: این استان در زمینه گردشگری سلامت نیز ظرفیت و توانایی زیادی دارد و عمده مراودات کشور عمان با شیراز به منظور درمان

است.
وی با اشاره به صندوق مسئولیت اجتماعی، عنوان کرد: پتروشیمی مرودشت، فولاد نیریز  و آلومینیوم لامرد قبول کردند که هر کدام ۱۰۰ میلیارد برای
صندوق مسئولیت اجتماعی قرار دهند و به تدریج به هزار میلیارد تومان برسانند؛ در مقابل بانک تجارت تسهیلاتی به سرمایهگذاری در حوزه کشاورزی،

صنایع و گردشگری ارائه دهد که این امکان برای بهرهمندی سرمایهگذاران حوزه گردشگری نیز وجود دارد.
استاندار فارس با اشاره به قول معاون وزیر میراث فرهنگی نیز اظهار داشت: معاون وزیر نیز قول دادند که از تبصره ماده ۱۸ قسمت قابل توجهی در

اختیار سرمایهگذاران استان فارس قرار دهند.
دکتر ایمانیه تصریح کرد: اقدامات در این حوزه باید با یک برنامهریزی جامع مبتنی بر عدالت آمایشی باشد و نباید همه اعتبارات در شیراز هزینه شود؛

بلکه دیگر شهرستانها نیز در تخصیص اعتبارات دیده شوند.
وی با اشاره به باغ شهریهای صدرا و ظرفیت آنها نیز گفت: ۴ هزار باغ شهری در شهر صدرا وجود دارد که رایزنی شده تا از پساب تصفیهخانه صدرا به

این باغات اختصاص یابد تا مشکل آب حل شود و پس از آن این باغ شهریها سهم هزینه انجام شده را پرداخت کنند.
استاندار فارس همچنین با اشاره به تقاضای احداث ۲ هتل با مالکیت سرمایهگذار غیرایرانی در استان عنوان کرد: این امر نیاز به مجوز دولت دارد که اگر

وزیر میراث فرهنگی امکان تصویب آن را فراهم کند میتواند در آینده گردشگری استان فارس موثر باشد.
محمد فرخزاده، معاون گردشگری و امور زیارت استاندار فارس نیز در این دیدار از خواهرخواندگی میان شیراز و دوحه خبر داد و گفت: ظرفیتهای خوبی

در این پیمان برای شیراز ایجاد میشود.


